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Etelä-Suomen AA-alueen Aluekokous 

Riihiryhmä, Etelän Viertotie, Riihimäki 

 

Paikalla edustajat: Tallinnanmatti (pj), Katja (siht.), Ilmi (Vihdin Ihme-ryhmä), Jarno (Sveitsinryhmä), Eero 

(Karma-ryhmä), Reijo S (Riihiryhmä), Markus (Aa-ryhmä 12, Lohja), Vesa (Keravan Ura), Vennu (Hausjärven 

AA). Mukana lisäksi Ertsi, Sven, Sisko ja Ola. 

  

Tallinnanmatti avasi kokouksen. 

1. Työjärjestys hyväksyttiin. 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirja luettiin ääneen ja hyväksyttiin. 

3. Saapin puheenvuoro, paikalla varaedustaja Katja 

- Markus tiedusteli kuka on Saapin varapuheenjohtaja, Katja lupasi selvittää. Esille tuli 

turvallisuuskortti, jonka käytön mahdollisuudesta Saap haluaa muistuttaa. Alueen taloudellinen 

tilanne heikko. 

4. Saakin puheenvuoro, ei paikalla 

5. Maailmanpalveluvaltuutetun puheenvuoro, ei paikalla 

6. Vankilat ja laitokset. Ridasjärvellä kokoukset toimivat moitteettomasti. Sanaskodilla ja Lohjan 

sairaalassa myös entiseen malliin. 

7. Vihdin Ihme-ryhmä: 2 kokouspaikkaa 2 krt/vko. 10-20 osallistujaa. Perinnepalaverit lopetettu, 

tapana nykyään lukea perinne aina askeleen yhteydessä. Sveitsinryhmä: aamuryhmät tauolla 

elokuun loppuun. Muuten ennallaan, tulokkaita tullut ja mennyt. Karma: raittius on iloinen asia, 

kävijöitä on. Riihiryhmä: Samaan tapaan kuin aiemmin, tulokkaitakin on. AA-ryhmä 12: Samoin kuin 

aiemmin, yhdet 1-vuotispäivät olleet. Ura-ryhmä: puoli vuotta ollut uusi paikka, noin 10 h, 

tulokkaita käynyt. Hausjärvi: 1 krt/vko, toimii kuten ennenkin. 

8. Seitsemäs perinne tuotti 93 euroa 

9. Maailmanpalveluvaltuutetun valinnasta haluttiin tietoa. Muita ehdokkaita ei ollut joten valinta 

tehtiin sen perusteella. Kiitettiin myös valtuutettua hyvistä raporteista. Markus huomautti, että 

Saapille tarvitaan Ismon kauden loppuessa uusi edustaja, ryhmät voisivat miettiä tätä jo valmiiksi. 

Eero esitti ajatuksen, että käsitteet olisi hyvä ottaa osaksi palavereja. Vennu ilmaisi mielipiteensä 

sukupuolineutraaliudesta, ei kannata. Turvallisuuskortista käytiin erittäin vilkasta keskustelua. Jarno 

ilmaisi vastalauseensa, turvallisuuskortti on aa:n ulkopuolista toimintaa, jos ryhmässä ei saa olla 

omana itsenään, toipuminen on vaikeaa. Vesa vastusti, jokainen ryhmä hoitakoon itse. Ola ei 

kannata. Ertsi huomautti, että tästä yhteisestä kokemuksesta ei ole haittaa. Reijo otti kantaa 

sanomalla asian olevan vakava. 

10. Seuraava kokous on Riihiryhmässä 8.10.2023 klo 13.00 

11. Kokous päätettiin 

 

 


